
Or. 0002.6.2024

R  A  D  A       G  M  I  N  Y      S  Z  C  Z  U  T  O  W  O

P R O T O K Ó Ł   Nr VI/2024

VI  Sesji  Rady  Gminy   S z c z u t o w o

odbytej w dniu 25 listopada 2024 r

Protokół  zawiera:

1.  Uchwała Nr VI/32/2024 w sprawie zmiany Wieloletniej  Prognozy Finansowej Gminy

Szczutowo.

2.  Uchwała Nr VI/33/2024 zmieniająca  Uchwałę Budżetową  Nr LVII/344/2023 na rok

2024.

3. Uchwała  Nr  VI/34/2024  w  sprawie  określenia  wysokości  stawek  podatku  od

nieruchomości oraz zwolnień od tego podatku.

4.  Uchwała Nr VI/35/2024 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków

transportowych;

5. Uchwała Nr VI/36/2024 w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej do

obliczenia podatku rolnego na rok 2025;

6.  Uchwała  Nr  VI/37/2024  w  sprawie  uchwalenia  Regulaminu  utrzymania  czystości  i

porządku na terenie gminy Szczutowo.

7. Uchwała  Nr  VI/38/2024  w  sprawie  określenia  szczegółowego  sposobu  i  zakresu

świadczenia  usługi  w  zakresie  odbierania  odpadów  komunalnych  od  właścicieli

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów.

8. Uchwała Nr VI/39/2024 w sprawie przyjęcia „Rocznego programu współpracy Gminy

Szczutowo z organizacjami pozarządowymi i podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w

2025 roku.”



PROTOKÓŁ NR VI/2024

Sesji Rady Gminy Szczutowo

odbytej w dniu 25 listopada 2024 r.

w sali posiedzeń Urzędu Gminy Szczutowo

Przewodniczył:  Przewodniczący Rady Gminy – Pan Józef Topolewski.

Protokołowała: Marta Schodowska –  inspektor ds. obsługi rady gminy, kadrowych i organizacyjno

- technicznych

Sesję rozpoczęto o godz. 9.00                                        

   Zakończono o godz. - 12.00                                           

 Stan radnych - 15                                                           

Obecnych- 15                                                                 

   Procent frekwencji  –  100%                                          

            

Obecnych radnych, sołtysów przedstawia załączona do protokołu lista obecności.

Uchwalony porządek obrad:

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum.

2. Przedstawienie porządku obrad, ewentualne zmiany. 

3. Przyjęcie protokołu z V Sesji Rady Gminy Szczutowo.

4.Przedstawienie informacji o złożonych interpelacjach i zapytaniach oraz o udzielonych na

nie     odpowiedziach.

5. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności między sesjami.

6. Informacja Sekretarza Gminy o działalności Urzędu Gminy między sesjami.

7.  Zapoznanie  z  protokołem  Komisji  Oświaty  Wychowania,  Zdrowia  i  Porządku

Publicznego Rady Gminy Szczutowo.

8. Informacja o wynikach analizy oświadczeń majątkowych.

9. Sprawozdanie Komisji Rady Gminy Szczutowo od początku kadencji.

10. Podjęcie  uchwały w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy

Szczutowo.

11 Podjęcie uchwały zmieniającej  Uchwałę Budżetową  Nr LVII/344/2023 na rok 2024.



12. Uchwalenie wysokości podatków, opłat lokalnych i zwolnień podatkowych na rok 2025:

1. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości oraz

zwolnień od tego podatku;

2.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  określenia  wysokości  stawek  podatku  od  środków

transportowych;

3.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  obniżenia  średniej  ceny  skupu  żyta  przyjmowanej  do

obliczenia podatku rolnego na rok 2025;

4. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny sprzedaży drewna przyjmowanej do

obliczenia podatku leśnego na rok 2025 r.

13. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku

na terenie gminy Szczutowo.

14. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia

usługi  w  zakresie  odbierania  odpadów  komunalnych  od  właścicieli  nieruchomości  i

zagospodarowania tych odpadów.

15.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  „Rocznego  programu  współpracy  Gminy

Szczutowo z organizacjami pozarządowymi i podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w

2025 roku.”

16. Wolne wnioski.

17. Zakończenie obrad  VI Sesji Rady Gminy Szczutowo. 



Przebieg:

Ad.1)  Przewodniczący  Rady  Pan  Józef  Topolewski  dokonał  otwarcia  VI  Sesji  Rady  Gminy

Szczutowo.  Przywitał  przybyłych  radnych,  Wójta  Gminy  Panią  Anetę  Ruszkowską,  Sekretarza

Gminy  Pana  Bogdana  Kaczorowskiego,  Skarbnika  Gminy  Panią  Katarzynę  Piotrowską  oraz

przybyłych sołtysów. Stwierdził, że obrady VI Sesji Rady Gminy są prawomocne.

Ad.2)   Przewodniczący Rady Pan Józef  Topolewski  wnioskował  o wprowadzenie  do porządku

obrad w pkt. 10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy

Szczutowo i w pkt. 11 Podjęcie uchwały zmieniającej  Uchwałę Budżetową  Nr LVII/344/2023 na

rok 2024. dalej punkty otrzymują nr wg kolejności.

Wobec powyższego Przewodniczący Rady Pan Józef Topolewski  poddał pod głosowanie zmianę

porządku obrad.

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu.

Na stan 15 radnych, obecnych i uczestniczyło w głosowaniu 14 radnych.

„Za” zmianą porządku obrad głosowało 14 radnych;

„Przeciw” - 0 radnych;

„Wstrzymało się” - 0 radnych.

Rada jednogłośnie przyjęła zmianę porządku obrad.

Ad.3)  Protokół  z  V Sesji  Rady Gminy Szczutowo  był  wyłożony do wglądu w sali  posiedzeń

Urzędu  Gminy  oraz  w  Biurze  Rady  w  okresie  między  sesjami.  Radni  nie  wnieśli  uwag  do

protokołu.

Wobec powyższego Przewodniczący Rady Pan Józef Topolewski poddał pod głosowanie przyjęcie

w/w wymienionego protokołu Sesji Rady Gminy Szczutowo.

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu.

Na stan 15 radnych, obecnych i uczestniczyło w głosowaniu 14 radnych.

„Za” przyjęciem protokołu głosowało 12 radnych;

„Przeciw” - 0 radnych;

„Wstrzymało się” - 2 radnych.

Rada większością głosów przyjęła protokół z V Sesji Rady Gminy Szczutowo.

Ad.4)  Pan Marek Kopciński  Wiceprzewodniczący Rady odczytał  odpowiedź na wniosek Pana

Zbigniewa  Kopcińskiego  –  Radnego  Gminy  Szczutowo  złożony  ustnie  do  protokołu  w  dniu

17.10.2024  r.  na  V  Sesji  Rady  Gminy  Szczutowo,  o  szczegółowe  przedstawienie  wydatków

poniesionych kosztów zorganizowania wydarzeń kulturalno – sportowych tj. Biegu Dwoch Jezior,



 Tour de Gojsk, Dożynek Powiatowo – Gminnych w Szczutowie.

Kserokopia w/w odpoweidzi stanowi załącznik do protokołu.

Ad.5)  Wójt  Gminy  Pani  Aneta  Ruszkowska przedstawiła  sprawozdanie  z  działalności  między

sesjami:

1. 17  października   odbyła  się  w  naszym  Urzędzie  Gminy  uroczystość  wręczenia  odznaczeń

Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej za długoletnie pożycie małżeńskie (jubileusz 50 –lecia).

Odznaczonych zostało 9 par. W uroczystości uczestniczył przedstawiciel Wojewody w osobie

Pana Bogdan Banaszczaka Kierownika Delegatury Mazowieckiego Urzędu Wojewódzkiego w

Płocku.

2. 31  października  dokonano  otwarcia  ofert  w  przetargu  na  wykonanie11  przydomowych

oczyszczalni  ścieków.  Do  przetargu  stanęło  dwóch  oferentów:  firma  EKO  BUD  Agnieszka

Żołędowska, która zaoferowała ceną brutto 462 066,98 zł oraz firma CENTROPLAST, oferując

ceną  za  wykonanie  przedmiotu  zamówienia  w  wysokości  267 217,50  zł.  Wstępnie  ustalono

termin podpisania umowy z firmą, która złożyła najkorzystniejszą ofertę, na dzień 26 listopada

b.r. Termin wykonania zamówienia – do 15 grudnia 2024 r.

3. 7  listopada   została  podpisana  umowa  na  świadczenie  usług  audytowych  oraz  opracowanie

dokumentacji  Systemu  Zarządzania  Bezpieczeństwem  Informacji  w  związku  z  realizacją

projektu „Cyberbezpieczny Samorząd”, w ramach Programu Fundusze Europejskie na Rozwój

Cyfrowy  2021-2027,  działanie  pod  nazwą  „Wzmocnienie  krajowego  systemu

cyberbezpieczeństwa”.  Wartość  kontraktu  45 805,91  zł.  Wykonawcą  zadania  wyłonionego  w

drodze  postępowania  przetargowego  w  formie  zapytania  o  cenę  jest  Fundacja  Wspierania

i Propagowania Wiedzy o Bezpieczeństwie Informacji „SALUTEM”.

4. 7 listopada  razem z Wójtami gmin powiatu sierpeckiego, Wojt Gminy Szczutowo uczestniczyła

w   XVII  Mazowieckim  Kongresie  Rozwoju  Obszarów  Wiejskich.  Wydarzenie  zgromadziło

samorządowców  z terenu  Mazowsza  oraz  przedstawicieli  mazowieckich  Lokalnych  Grup

Działania. Program Kongresu był pełen aktualnych informacji na temat środków europejskich

dla rozwoju obszarów wiejskich Mazowsza. Przedstawiono pakiet na rzecz rozwoju obszarów

wiejskich  oraz  poinformowano  o  możliwościach,  jakie  daje  Plan  Strategiczny dla  Wspólnej

Polityki  Rolnej  na  lata  2023-2027.  Poruszono  także  tematykę  związaną  z Krajową  Siecią

Gospodarstw Demonstracyjnych oraz działalnością turystyczną na obszarach wiejskich. Kongres

był wyjątkową okazją do wymiany doświadczeń między samorządowcami gmin wiejskich. Dał

też możliwość zdobycia aktualnej wiedzy na temat rozwoju terenów wiejskich.

5. 11  listopada  odbyła  się  uroczystość  gminna  z  okazji  Święta  Niepodległości.  Wójt  Gminy

podziękowała  Proboszczom Parafii Gójsk i Szczutowo za  odprawienie mszy świętej w intencji

Ojczyzny,  Pani  Dyrektor  Szkoły Podstawowej  w Szczutowie,  nauczycielom, wychowawcom,



rodzicom i uczniom za przygotowanie uroczystej akademii z okazji tego święta. Podziekowania

zostały złozone również druhom Ochotniczych Straży Pożarnych, Kołom Gospodyń Wiejskich,

radnym, sołtysom  i wszystkim, którzy przyczynili się do uświetnienia tej uroczystości.

6. 12  listopada  została  podpisana  umowa na  świadczenie  usług  szkoleniowych  pracowników z

zakresu  cyberbezpieczeństwa  oraz  kadry  kierowniczej  z  zakresu  Systemu  Zarządzania

Bezpieczeństwem Informacji,  w związku z realizacją projektu „Cyberbezpieczny Samorząd”, w

ramach Programu Fundusze Europejskie na Rozwój Cyfrowy 2021-2027, działanie pod nazwą

„Wzmocnienie krajowego systemu cyberbezpieczeństwa”. Wartość kontraktu wynosi 46 300,00

złotych.  Wykonawcą  umowy  jest  ta  sama  fundacja,  która  będzie  realizowała  umowę  na

świadczenie  usług  audytowych  i  opracowanie  dokumentacji  Systemu  Zarządzania

Bezpieczeństwem Informacji.

7. 18 listopada został ogłoszony przetarg na odbiór i zagospodarowanie odpadów komunalnych w

2025 roku. Termin składania ofert upływa 26 listopada. Szacowana ilość odpadów  wynosi ok.

794 tony.

8. Trwa realizacja zadania budowy dróg na terenie gminy. Z zaplanowanych 12 dróg, aktualnie

realizowane są drogi  we wsi Gugoły, Mierzęcin i Białasy.

9. W  ostatnim czasie został wykonany na zlecenie Urzędu Gminy pochwyt na  klatce schodowej

w budynku Urzędu Gminy,  który sprawi że osoby starsze będą miały łatwiej  i  bezpieczniej

poruszać się po schodach  urzędu.

Ad.6) Na obrady sesji przybyła radna Pani Anna Komorowska.

Sekretarz  Gminy  Pan  Bogdan  Kaczorowski  przedstawił  sprawozdanie  o  działalności  urzędu

pomiedzy sesjami:

-  Uchwałą  Rady Gminy,  gmina  przystąpiła  do  opracowania  ogólnego  planu  zagospodarowania

przestrzennego. Dokument ten zostanie opracowany najpoźniej  do końca przyszłego roku i zastąpi

Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzenego. 

Zwrócono się z prośbą  do sołtysów o pomoc w rozpropagowaniu ogłoszeń do mieszkańców, aby

osoby zainteresowane ogólnym planem zagospodarowania przestrzennego mogły złożyć do końca

roku wnioski. Zostały także przekazane sołtysom obwieszczenia dot. prognozy oddziaływania na

środowisko, którą opracowała firma GISPLAN.

- 28 listopada b.r.  w hali  sportowej SP w Szczutowie,  o godz.  12.00, zostanie przeprowadzone

szkolenie z pierwszej pomocy dla mieszkańców gminy Szczutowo.

- Dobiega do końca kontrola podmiotów, które figurują  w rejestrze działalności  regulowanej  w

zakresie prawa do odbierania i zagospodarowania odpadów.

- W październiku b.r. zostały dokonane wypłaty za zwrot podatku akcyzowego zawartego w cenie

oleju napędowego wykorzytsanego do propdukcji rolniczej.



4.  Dokumenty  z  wyborów  do  Parlamentu  Europejskiego  zostały  przekazane  do  Archiwum

Państwowego w Płocku.

5. Prowadzone są postępowania o wymeldowanie osób z miejsca  pobytu stałego zamieszkania,

postępowania o wydawanie decyzji o warunkach zabudowy zagospodarowania przestrzennego oraz

o lokalizacji  inwectycji celu publicznego.

Ad.7) Przewodniczący  Komisji  Oświaty  Pan  Zbigniew  Dziarkowski  przedstawił  protokoół  z

posiedzenia  Komisji  Oświaty  Wychowania,  Zdrowia  i  Porządku  Publicznego  Rady  Gminy

Szczutowo.

Kserokopia protokołu stanowi zalacznik do protokołu sesji.

Radni nie zgłosili uwag do powyzszego protokołu.

Ad.8)  Informację o wynikach analizy oświadczeń majątkowych radni otrzymali wraz z materiałami

na sesję i nie zgłosili uwag do otrzymanej  informacji.

Ad.9)  Sprawozdanie Komisji Rady Gminy Szczutowo od początku kadencji radni otrzymali warz z

materiałami na sesję, zapoznali się z nimi. 

Po  dokonaniu  analizy  dot.  obiżenia  stawek  podatku  od  środków  transportowych  –  autobusy,

obowiązujących na terenie gminy Szczutowo w latach 2019 – 2024, Radna Pani Renata Borowska

przedstawiła efekt strat jakie gmina poniosła z tego tytułu. 

Skutki obniżenia górnych stawek, udzielenia ulg i zwolnień, umorzeń w podatkach w latach 2019-

2024  stanowiłą kwotę 776.998,67 zł. 

Wpływy z tytułu podatku od środków transportowych w roku bazowym – autobusy to 77.329,00 zł.

Wpływy od firmy z tytułu podatku od środków transportowych – autobusy  wyniosły 114.905,00 zł,

natomiast wpływy z tytułu czynszu za wynajem lokalu, który firma wynajęła od Gminy Szczutowo

to 17.220,00 zł.

Wartość obniżenia subwencji spowodowana obniżeniem górnych stawek w podtaku od środków

transportowcyh w okresie 2021-2024 wyniosła 758.307,00 zł.

W związku z powyższym gmina poniosła stratę w kwocie 626.182,06 zł.

Rada nie wniosła uwag do powyższych sprawozdań. 

Ad.10)  Skarbnik Gminy przedstawiła  projekt  uchwały  w sprawie zmiany Wieloletniej  Prognozy

Finansowej Gminy Szczutowo.

Radni nie wniesli uwag do proponowanych zmian i projektu uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Pan Marek Kopyciński odczytał projekt w/w uchwały.

Następnie  Przewodniczący  Rady  Pan  Józef  Topolewski  poddał  pod  głosowanie  projekt  w/w

uchwały.

Obrady opuścił radny Pan Stanisław Pilarski.

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu.



Na stan 15 radnych, obecnych i uczestniczyło w głosowaniu 14 radnych.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 14 radnych;

„Przeciw” - 0 radnych;

„Wstrzymało się” - 0 radnych.

Rada  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  Nr  VI/32/2024 w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy

Finansowej Gminy Szczutowo.

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad.11) Skarbnik  Gminy Pani  Katarzyna Piotrowska przedstawiła  projekt  uchwały  zmieniającej

Uchwałę Budżetową Nr LVII/344/2023 na rok 2024.

Nie wniesiono uwag do projektu uchwały.

Wiceprzewodniczący Rady Pan Marek Kopyciński odczytał projekt uchwały zmieniającej  Uchwałę

Budżetową Nr LVII/344/2023 na rok 2024.

Następnie  Przewodniczący  Rady  Pan  Józef  Topolewski  poddał  pod  głosowanie  projekt  w/w

uchwały.

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu.

Na stan 15 radnych, obecnych i uczestniczyło w głosowaniu 14 radnych.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 12 radnych;

„Przeciw” - 0 radnych;

„Wstrzymało się” - 2 radnych.

Rada większością głosów podjęła  Uchwałę Nr VI/33/2024 zmieniająca Uchwałę Budżetową  Nr

LVII/344/2023 na rok 2024.

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad.12.1) Przewodniczący Rady ogłosił 5 min. przerę w obradach.

Po  wznowieniu  obrad  przez  Przewodniczącego  Rady,  Skarbnik  Gminy  przedstawiła  projekt

uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości oraz zwolnień od tego

podatku.

Na wspólnym posiedzeniu komisji  zostały ustalone stawki podatku,  opłat  lokalnych i  zwolnień

podatkowych na rok 2025.

Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt w/w  uchwały.

Następnie  Przewodniczący Rady Pan Józef Topolewski poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu.

Na stan 15 radnych, obecnych i uczestniczyło w głosowaniu 14 radnych.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 12 radnych;

„Przeciw” - 0 radnych;

„Wstrzymało się” - 2 radnych.



Rada większością głosów podjęła Uchwałę Nr VI/34/2024 w sprawie określenia wysokości stawek

podatku od nieruchomości oraz zwolnień od tego podatku.

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

2. Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku

od środków transportowych.

Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt w/w  uchwały.

Nastepnie  Przewodniczący Rady Pan Józef Topolewski poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu.

Na stan 15 radnych, obecnych i uczestniczyło w głosowaniu 14 radnych.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 9 radnych;

„Przeciw” - 0 radnych;

„Wstrzymało się” - 5 radnych.

Rada większością głosów podjęła Uchwałę Nr VI/35/2024 w sprawie określenia wysokości stawek

podatku od środków transportowych;

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

3.) Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta

przyjmowanej do obliczenia podatku rolnego na rok 2025;

Wiceprzewodniczący Pan Marek Kopyciński odczytał projekt w/w uchwały.

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Pan Józef Topolewski poddał pod głosowanie projekt

w/w uchwały. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu.

Na stan 15 radnych, obecnych i uczestniczyło w głosowaniu 14 radnych.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 14 radnych;

„Przeciw” - 0 radnych;

„Wstrzymało się” - 0 radnych.

Rada jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr VI/36/2024 w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta

przyjmowanej do obliczenia podatku rolnego na rok 2025.

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

4.)Na wspólnym posiedzeniu komisji postanowiono, aby pozostawić w niezmienionej wysokości do

celów podatku leśnego na 2025 rok średnią  cenę sprzedaży drewna ogłoszoną w Komunikacie

Prezesa Głównego Urzędu Statystycznego w wysokości 277,35 zł za 1 m³.

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie  w/w stanowisko.

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu.

Na stan 15 radnych, obecnych i uczestniczyło w głosowaniu 14 radnych. 

„Za” przyjęciem stanowiska głosowało 14 radnych;



„Przeciw” - 0 radnych;

„Wstrzymało się” - 0 radnych.

Rada jednogłosnie postanowiła pozostawić w niezmienionej wysokości do celów podatku leśnego

na 2025 rok średnią cenę sprzedaży drewna ogłoszonej w Komunikacie Prezesa GUS w wysokości

277,35 zł za  1 m³.

Ad.13)  Sekretarz  Gminy  Pan  Bogdan  Kaczorowski  przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie

uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Szczutowo.

Wiceprzewodniczący Pan Marek Kopyciński odczytał projekt w/w uchwały.

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Pan Józef Topolewski poddał pod głosowanie projekt

uchwały. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu.

Na stan 15 radnych, obecnych i uczestniczyło w głosowaniu 14 radnych.

„Za” podjęciem uchwały głosowało – 14 radnych.

„Przeciw” - 0.

„Wstrzymało się od głosu „- 0.

Rada w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła  Uchwałę Nr VI/37/2024 w sprawie uchwalenia

Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Szczutowo.

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Ad.14)  Sekretarz gminy przedstawił projek uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu

i  zakresu  świadczenia  usługi  w  zakresie  odbierania  odpadów  komunalnych  od  właścicieli

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów.

Wiceprzewodniczący Pan Marek Kopyciński odczytał projekt w/w uchwały.

 Przewodniczący Rady Pan Józef Topolewski poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu.

Na stan 15 radnych, obecnych i uczestniczyło w głosowaniu  14 radnych.

„Za” podjęciem uchwały głosowało –14  radnych.

„Przeciw” - 0 radnych

„Wstrzymało się od głosu „- 0 radny.

Rada w głosowaniu jawnym jednogłosnie podjęła  Uchwałę  NrVI/38/2024 w sprawie określenia

szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych

od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów.

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Ad.  15)  Sekretarz  Gminy  Pan  Bogdan  Kaczorowski  przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie

przyjęcia „Rocznego programu współpracy Gminy Szczutowo z organizacjami pozarządowymi i

podmiotami,  o których mowa w art.  3 ust.  3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r.  o działalności



pożytku publicznego i o wolontariacie w 2025 roku.”

Wiceprzewodniczący Pan Marek Kopyciński odczytał projekt w/w uchwały.

 Przewodniczący Rady Pan Józef Topolewski poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu.

Na stan 15 radnych, obecnych i uczestniczyło w głosowaniu  14 radnych.

„Za” podjęciem uchwały głosowało –14  radnych.

„Przeciw” - 0 radnych

„Wstrzymało się od głosu „- 0 radnych .

Rada w głosowaniu jawnym jednogłosnie podjęła  Uchwałę  Nr  VI/39/2024 w sprawie przyjęcia

„Rocznego  programu  współpracy  Gminy  Szczutowo  z  organizacjami  pozarządowymi  i

podmiotami,  o których mowa w art.  3 ust.  3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r.  o działalności

pożytku publicznego i o wolontariacie w 2025 roku.”

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Ad.16)  Sołtys sołectwa Stara Wola zwrócił się z pytaniem o drogę powiatową Blizno – Stara Wola

- czy zostały podjęte działania odnośnie naprawy tej drogi.

Wójt  Gminy  Pani  Aneta  Ruszkowska  wyjaśniła,  że  zostało  wystosowane  pismo,  aby  na

wspomnianym odcinku drogi  ustawić znak ograniczający tonaż.

Następnie sołtys prosił o wyjaśnienie dot. wody i ścieków, czy opłata za pobór wody i kanalizację

ulegnie zmianie.

Sekretarz Gminy  poinformował, iż Rada Gminy mocą ustawy Prawo wodne, została wyłączona z

właściwości  ustalnia  cen  opłat  za  wodę  i  za  ścieki.  Wody Polskie  są  organem właściwym do

zatwierdzania taryf. 

Sołtys  sołectwa Całownia przekazała  informację o przebudowie linii  średniego napięcia.  Firma,

która  wykonuje  tę  inwestycje  nie  wystapiła  z  wnioskiem  o  wydanie  decyzji  na  zajęcie  pasa

drogowego na czas budowy.

Radny Pan Zbigniew Kopciński zgłosił  wniosek ustny o uszczegółowienie wyadatków ujętych  w

paragrafie  4300  zakup  usług  pozostałych  w  zakresie  poniesionych  kosztów  zorganizowania

wydarzeń kulturalno – sportowych tj. Biegu Dwóch Jezior, Tour de Gójsk, Dożynek Powiatowo –

Gminnych w Szczutowie. 

Dalej radny zgłosił fakt składowania opon samochodowcyh w pobliżu cmentarza w miejscowości

Szczutowo.

Radna Pani Anna Komorowska, zgłosiła problem psich odchodów, znajdujacych się na chodnikach,

trawnikach. Właściciele zwierząt nie sprzatają po swoich zwierzętach.  Następnie zwróciła się z

pytaniem do kogo należy obowiązek uprzątnięcia pasa zieleni znajdującego się między chodnikiem,

a posesją – sekretarz gminy wyjaśnił, iż obowiązek spoczywa na zarządcy drogi.



Radny  Pan  Maciej  Woźnicki  prosił  o  usunięcie  zakrzewień  przy  drodze  w  kierunku  Państwa

Żbikowskich .

Zgłósił również problem braku oświetlenia ulicznego w miejscowości Słupia.

Wójt  Gminy zaprosiła  radnych,  sołtysów na spotkanie  wigilijne,  które odbędzie się  w dniu 20

grudnia b.r..

Przewodniczacy  Rady  przedstawił  zaproszenie  na  konferencję  dot.sztucznej  inteligencji,  która

będzie miała miejsce  w CKiSZ w Sierpcu w dniu 12 grudnia b.r.

Została przekazana informacja w sprawie rozszerzonej ofery przez Szpital Wojewodzki w Płocku w

zakresie radioterapii i onkologii.

Radny Pan Zbigniew Dziarkowski  podziękował  w imieniu  swoim,  w imieniu  mieszkańców ul.

Słonecznej w Gójsku za realizację zadania  dot. wykonania spowalniacza.

Sołtys  miejscowości  Gugoły  Pani  Ewa  Siecińska  zwróciła  się  z  pytaniem,  czy  w  przyszłości

zostanie wymienione  oświetlenie uliczne w miejscowości Gugoły.

Radny Pan Marek Kopyciński poinformował, że otrzymał informację od zakładu energetycznego,

że w miejscowości Gugoły przewidziana jest modernizacja oświetlenia ulicznego.

Wójt Gminy przypomina o zgłoszeniach dot. folii rolniczej.

Sekretarz Gminy poinformował o możliwości odbioru loginów i haseł do kont mailowych przez

radnych oraz sołtysów.

Ad.17) W związku z wyczerpaniem obrad Przewodniczący Rady Gminy Pan Józef  Topolewski

dokonał zamknięcia obrad  VI Sesji Rady Gminy Szczutowo.

                                                                                           

    Przewodniczący Rady

Józef Topolewski 

 Protokołowała

Marta Schodowska


